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Martin přijel na bílém koni! Letošní zima v Bělči začala přesně podle staré 
lidové pranostiky – v noci na 11.listopadu začalo hustě sněžit a ráno bylo všechno 
jako z pohádky o Mrazíkovi. Co na tom, že v poledne už byla zase tráva zelená a 
po sněhu zbylo jen pár malých hromádek, však ona se zima nejspíš pořádně 
ukáže za pár týdnů.                                                                                           –bul- 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

Starosta obce Běleč svolává  
Veřejné zasedání obecního zastupitelstva  

na úterý 27.11. 2007 od 19,00 hodin  
do zasedací místnosti Obecního úřadu. 

 

Dění v obci 
Žádosti o dotace 
Obecní úřad odeslal dvě žádosti o dotace na Krajský úřad Středočeského kraje, 
jedná se o dotaci na technické vybavení knihovny a druhá žádost byla zaslána na 
opravu oplocení fotbalového hřiště. O další dotace budeme žádat průběžně tak, 
jak budou vypsané výzvy.                                                                                  –aš- 
TJ SK Běleč požádala také o dotace z KÚ Středočeského kraje na úpravu 
pozemku dětského hřiště a výměnu hracích sestav na Stadionu J. Zaspala.   –aš- 
Obecní poplatky                        
Upozorňujeme občany, že stočné za 2. pololetí letošního roku je nutno uhradit  již 
do 30. listopadu 2007. Doposud neuhradilo tento poplatek 36 bělečských 
domácností.                                                                                                        –oú- 
Popel patří do popelnice 
Rád bych upozornil občany, kteří ve snaze ušetřit za odvoz popelnice sypou popel 
na obecní komunikace jako protiskluznou vrstvu, že na posyp v CHKO se smí 
používat pouze inertní materiál, tedy jemný štěrk. Obecní komunikace bude jako 
každoročně  v zimním období  udržovat OÚ.                                                      –st- 
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Výměna jednorázových známek na svoz TDO 
Pokud má někdo v Bělči doma více jednorázových známek pro rok 2007 na svoz 
popelnic a již dnes ví, že tolik známek do konce ledna 2008 neupotřebí, může je 
na Obecním úřadě vyměnit za známky na příští rok. Pozor! Tato výměna je 
možná v úředních hodinách na OÚ Běleč pouze do 10. 12. 2007.                    –oú- 
 
Pálí nás pálení plastů! 
Ačkoliv je to pro většinu lidí nepochopitelné, v Bělči se stále potýkáme s pálením 
domovního odpadu a hlavně plastů, ať už  v kamnech, kotlích nebo na zahradách 
či dokonce v popelnicích. Zatím stále pro některé spoluobčany nic neznamená ani 
to, že na plasty, sklo i papír máme speciální kontejnery na několika místech 
v obci. Obecní zastupitelstvo se dokonce začalo zabývat myšlenkou svozu 
plastového odpadu od starých a nemohoucích občanů. Mezi jinými i tento problém 
se bude projednávat na veřejném zasedaní OZ  27.listopadu.                           –st- 
 
Rozpočet na rok 2008 
Finanční výbor připravil návrh rozpočtu na rok 2008. Tentokrát je dolněn o 
podrobné komentáře ke každé položce, aby mohl každý občan Bělče porozumět, 
odkud a kam tečou peníze v naší obci. Úplně znění rozpočtu je vyvěšeno na 
nástěnce před obecním úřadem a na internetové stránce obce. Dotazy k rozpočtu 
budou také zodpovídány na avizovaném veřejném zasedání.                          –pb- 
 
Uzavírka Pozemkového fondu 
Z důvodu slučování Pozemkového fondu Kladno s Berounem bude tato instituce 
uzavřena pro veřejnost od 17.12. do 31.12.2007. Od 1.1.2008 bude již fungovat 
sloučený Pozemkový fond se sídlem v Berouně na adrese Pod Hájem 324, 
267 01 Králův Dvůr.                                                                                            –oú- 
 
Tularémie zajíců relativně blízko Bělče 
Krajská veterinární správa vydala dne 7.11.2007 Nařízení č. 15/2007 ohledně 
mimořádných veterinárních opatření k prevenci a tlumení tularémie zajíců 
v souvislosti s vyhlášením nového ohniska této nákazy v Kladně-Kročehlavech. 
Ochranné pásmo nákazy zahrnuje katastrální území města Kladna a katastrální 
území obcí Buštěhrad, Hřebeč, Vrapice a Dubí. I když se nás tento problém přímo 
netýká, je poměrně blízko a je jistě dobré mít včasné a přesné informace. Celý 
text Nařízení č. 15/2007 je zájemcům k dispozici v úředních hodinách na Obecním 
úřadě.                                                                                                                 –oú- 
 
Pozor!!! Nezapomeňte na výměnu OP a ŘP! 
Jak jsme vás již informovali v minulém Kurýru, je třeba do konce roku vyměnit 
některé starší typy občanských průkazů a řidičských průkazů. Zažádat o tuto 
výměnu však občané, kterých se to týká, musejí do konce listopadu. Zkontrolujte 
si raději platnost svých dokladů a neriskujte zbytečné poplatky či pokuty při 
nedodržení termínu. Podrobnější informace naleznete v říjnovém Kurýru nebo na 
Obecním úřadě.                                                                                                  –oú- 



- 3 - 

 
 

 
Vinárna Běleč si Vás dovoluje pozvat  

na 

Mikulášskou diskotéku 
která se koná 1.12.2007  
v kulturním domě v Bělči. 

 
 
 
 

Od 16.00 – Dětská diskotéka 
 

s Mikulášskou nadílkou 
 

Balíčky pro děti budou zajištěné. 
 

Od 18.30 – 02.00  
Diskotéka pro dospělé 

s překvapením  (21.30 - 22.00) 
vstupné 50,- Kč 

Vstup na sál hlavním vchodem  
a v provozu budou obě občerstvovací zařízení! 
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Společenská rubrika 
LOUČENÍ S VELKÝM UMĚLCEM 
V pátek jsem se zúčastnil pohřbu velké postavy našeho kulturního světa, pohřbu 
Pana umělce PETRA HANIČINCE. Poslední rozloučení s ním na mě udělalo 
opravdu velký dojem. Celý obřad byl pojat pro mě nebývalým způsobem. Ze 
záznamu zněla dokonce i recitace samotného Petra Haničince, a tak jsme si 
všichni znovu mohli připomenout jeho velké umění. Za Bratronice i region se s 
umělcem rozloučil starosta obce Vladimír Štěrba. Poté se slova ujali herečtí 
kolegové Petra Haničince, Radek Brzobohatý, Honza Vyčítal, Wabi Daněk, Laďa 
Kerndl a Josef Fousek. Na poslední setkání s oblíbeným umělcem přišlo tolik jeho 
příznivců, že se ani nevešli do bratronického kostela. Všichni pokorně čekali až 
budou moci položit k rakvi květiny a poklonit se velkému herci. Na závěr 
smutečního obřadu promluvil i pan vikář Jan Petrovič. Na cestu poslední, kdy byla 
vynášena rakev s ostatky Petra Haničince, se kostelem nesl spontánní potlesk. 
Když jsem z Bratronic odcházel, bylo mi smutno nejenom z odchodu umělce a 
kamaráda, ale i z toho, že se posledního rozloučení nezúčastnil zástupce obce 
Běleč.           Miroslav Bureš starší 
 
BLAHOPŘEJEME                   
Všem našim spoluobčanům, kteří v měsících listopadu a prosinci slaví svá životní 
či rodinná jubilea, přejeme dobré zdraví a vždycky více radostí a méně starostí. 
V tomto Kurýru blahopřejeme paní Věře Machové, paní Eugenii Vrškové, panu 
Jaroslavu Lachmanovi, panu Luboru Brožovi, paní Jarmile Burešové a paní 
Jaroslavě Faltové. Přejeme vám co nejlepší zdraví a radost ze života!                          

Starosta, obecní zastupitelstvo a redakce 
VÍTÁNÍ OBČÁNKŮ 
Pro výskyt planých neštovic bylo vítání občánků odloženo.                             –oz- 
 
BURZA OBLEČENÍ 
Dne 3. a 4. 12. 2007 od 12:00 do 16:00 hodin se v zasedací místnosti OÚ ve Bělči 
uskuteční BURZA oblečení a bot pro děti i dospělé. Čisté a nepoškozené 
příspěvky můžete přinést na místo konání ve dnech 29. a 30. 11. v 8:00 hodin, 
nebo v jinou dobu po telefonické domluvě. Na vaši účast se těší 

Petra Švankmajerová (tel.723 105 261) 
Zuzka Fejfarová (tel. 603 105 815) 

Naše krásná zvonička oslavuje 
Možná si leckdo ani neuvědomil, možná, že leckdo ani neví, ale naší bělečské 
zvonici je právě letos přesně 290 let! Je to věk úctyhodný, zvláště, když si 
uvědomíme, že je celá jen ze dřeva. Přežila války, nepřízeň počasí. Jen o své 
zvony přišla. Snad se někdy dočká nových, to ukáže čas. Jisté je, že ke svým 
letošním vzácným narozeninám díky panu faráři Petrovičovi dostala zcela nový 
šindelový kabátek – trvalo to pravda více než rok, než byl celý hotový, ale to už 
tak bývá u starších dam, že jim zkrášlování trvá déle. Tak si jen popřejme, ať nám 
náš bělečský symbol vydrží ještě nejméně po dlouhá desetiletí!                       -bul-  
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Hlásí se  ZŠ a MŠ Bratronice 
V minulém Kurýru nám řádil tiskařský šotek. Schoval nám jednoho prvňáčka, který 
pak svoje jméno v Kurýru vůbec nenašel. Tak jsme v tomto Kurýru dali na šotka 
pozor a píšeme všem čtenářům, že ze Bělče začal do školy v Bratronicích chodit i 
Zdeněk Havelka, takže prvňáčků z Bělče je 7 - to je polovina prvního ročníku! 
Co se ve škole událo za poslední měsíc? 
Školka byla na výletě na Křivoklátě a moc se jim tam líbilo. Žáci 1., 4. a 5.ročníku 
si na exkurzi Projdi si Kladno prohlédli historickou část města, nejstarší budovy a 
dozvěděli se něco o architektuře a významných stavitelích. Nejstarší žáci 
absolvovali praktickou lekci dopravní výchovy na dopravním hřišti v Kladně. 
Trénovali jízdu na kole a procvičili si znalost dopravních značek. Po teoretické 
výuce a testu v březnu příštího roku získají úspěšní žáci opravdový řidičský 
průkaz – i když zatím jen na kolo.  
Hned první letošní akce ve sběru byla velice úspěšná – podařilo se nám nasbírat 
více než 6 tun starého papíru a víček od PET lahví. Za získané peníze dostaly 
děti malé odměny a ještě je čeká v prosinci výlet. Děkujeme zaměstnancům 
obecního úřadu za pomoc při nakládání sběru. Za tu dřinu by si zasloužili jet na 
výlet s námi.  
Škole se letos opět podařilo získat zajímavý sponzorský dar. Po dohodě s panem 
M.Kiepertem nám zase po 4 letech věnovala švýcarská banka větší obnos peněz 
(ca 75.000,- Kč). Tyto peníze budou tentokrát využity na nové vybavení mateřské 
školy (nábytek do jídelny, hry na rozvoj motoriky a myšlení, hračky), dále na 
vybavení počítačové učebny ve škole (projektor a interaktivní tabule) a zejména 
na další vzdělávání pedagogických pracovníků (semináře na hudební a výtvarnou 
výchovu, problémy šikany ve školách, počítačové kurzy atd.). Tento dar nám 
pomůže vylepšit prostředí školy, dá dětem nové netradiční pomůcky k výuce a 
umožní pedagogickým pracovníkům se vzdělávat i v kurzech, na které jinak peněz 
nezbývá. Moc děkujeme.  
Co se ve škole chystá? 
Školáci pojedou na další exkurzi – tentokrát do Prahy do Planetária. Paní učitelky 
jim podle věku vybraly vhodné výukové pořady, ve kterých se dozví zajímavosti o 
vesmíru a naší planetě. V listopadu nás také navštíví pan fotograf a zájemcům 
vytvoří krásné soubory fotografií vhodné i jako dárek k Vánocům (28.11.). Přijede 
k nám minicirkus Cecílie – děti už se těší na známá zvířátka a kouzelné triky. V 
listopadu ve škole proběhnou třídní schůzky (22.11.). Škola bude odpoledne 
otevřená a kdo už u nás dlouho nebyl a chtěl by vidět, co se tu změnilo, je 
srdečně vítán.  
Pomalu se začínáme připravovat na vánoční besídku. Bude se konat v Sokolovně 
v Bratronicích ve čtvrtek 20.12.2007. Můžete se těšit na pestrý program, nakoupit 
si malé dárky a máme pro vás i jedno malé-velké překvapení.  
Přeju všem čtenářům pevné zdraví do nevlídného počasí a hodně hezkých chvil 
za dlouhých podzimních večerů. Navštivte naše internetové stránky - 
www.zsbratronice.cz I na nich se vám snažíme poskytovat nejaktuálnější 
informace o dění ve škole a z fotografií se dozvíte více...  Jitka Tenklová, ředitelka 

http://www.zsbratronice.cz/


Fotografie z přestavby zastávky na horní návsi PŘED a PŘI stavbě: 
Ještě sice není hotovo, ale změny už jsou jasně vidět... 
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Bělečský sporák 
Jednak něco sladkého... Perník se spoustou medu. Potřebujete 1/2 kg hladké 
mouky, 1 kypřící prášek do perníku, 9 lžic oleje, 1 lžíci kakaa, 1 vejce, trochu 
vlažné vody, 250g opatrně rozehřátého medu. Ze všech surovin kromě vody 
vymícháme těsto, vodu přidáváme podle potřeby, aby těsto bylo právě tak řídké, 
aby šlo nalít do vymaštěného a moukou vysypaného pekáčku. Pečeme ve střední 
troubě asi 1/2 - 3/4 hodiny. Po vychladnutí můžete polít čokoládovou polevou. 
 
Jednak něco exotického masitého... Pomerančové kuřecí řízky. Potřebujeme 6 
kuřecích řízků, 125 g másla nebo Hery, 180 ml pomerančové šťávy (čerstvě 
vymačkané), 1 celý pomeranč s dobře omytou kůrou, 1/4 hrnku medu, 3/4 hrnku 
strouhanky, 1/2 hrnku hladké mouky, 1 lžičku mleté sladké papriky, 1/4 lžičky 
sušeného tymiánu, 1/2 lžičky soli. Řízky potřeme rozpuštěným tukem. V misce 
smícháme pomerančovou šťávu a med. V jiné misce smícháme strouhanku, 
mouku, papriku, tymián a sůl. Řízky namočíme ze všech stran v pomerančové 
směsi a obalíme ve strouhance. Vložíme do pekáčku, přelijeme zbývajícím 
máslem a zbývající směsí medu a pomerančové šťávy. Obložíme kolečky 
nakrájeného pomeranče. Pečeme při 190 °C 45 až 50 minut. Podáváme nejlépe 
s jasmínovou rýží nebo i s hranolky či opečenými brambory a listy zeleného 
salátu. 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

U D Ě L E J T E  N Ě C O  P R O  S V É  Z D R A V Í ! ! !  
 
 

Včelař František Dobiášovský 
prodává med od svých včel. 

Jedná se o med květový - pastový a med smíšený. 
 

Běleč 91, tel.: 737 822 852 
 
 
 

" K A Ž D Ý  O B Č A N  S V É H O  L É K A
K A Ž D Á  R O D I N A  S V É H O  V Č E L
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SPORT  
FOTBAL 
V 9.kole jsme odcestovali na trávník Velké Dobré, které jsme podlehli 4:0. V kole 
10. jsme doma porazili Doksy „B“ gólem Jana Čermáka 1:0. O týden později jsme 
utrpěli debakl ve Velkém Přítočně 5:0. Ve 12. kole jsme porazili Unhošť 1:0. Gól 
dal Karel Prach. Na poslední podzimní utkání jsme odcestovali do Stehelčevsi, 
odkud jsme si odvezli vítězství 3:0. Branky dali Vojtěch Bureš, Filip Trousil a Karel 
Prach. Po podzimní části jsme tedy v tabulce na pěkném třetím místě.             –lp- 
 

Konečná tabulka po podzimní části sezony 2007-2008 
1. SK Velké Přítočno 13 11 2 0 54:14 35 

2. Sokol Družec 13 8 1 4 31:19 25 

3. SK Běleč 13 7 2 4 26:21 23 
4. Unhošť 13 7 1 5 27:14 22 

5. Baník Stochov 13 7 1 5 27:16 22 

6. FC Čechie Velká Dobrá B 13 6 3 4 34:19 21 

7. Baník Švermov 13 7 0 6 24:18 21 

8. SK Doksy B 13 6 3 4 21:26 21 

9. SK Vinařice 13 5 3 5 19:20 18 

10. SK Kamenné Žehrovice B 13 5 1 7 19:34 16 

11. Slovan Kladno B 13 3 3 7 18:28 12 

12. Sokol Smečno 13 3 1 9 17:46 10 

13. SK Stehelčeves 13 2 2 9 12:31 8 

14. Sparta Dřetovice 13 2 1 10 10:33 7 
 
 

 
   

 

 
 
 

Bělečský Kurýr, měsíční zpravodaj Obecního úřadu Běleč, 
vydává obec Běleč, člen mikroregionu Bratronicko; OÚ Běleč čp. 64, 273 63
pošta Bratronice; tel. 312 659 151, e-mail: belec@belec.cz,   
Registrace na Ministerstvu kultury e.č. MK ČR E 10593 
Redakce: L.Burešová (-bul-), e-mail: kuryr@belec.cz;  internet: www.bele
Příspěvky dodejte na OÚ Běleč nebo e-mailem do 10. dne v měsíci.  
Autorské značky: starosta (-st-); obecní zastupitelstvo (-oz-); obecní úřad (-
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